
                                                        Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

a vzdelávanie zo dňa 18.januára 2023 

  

Miesto zasadnutia: Mestský úrad v Nitre 

  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 0 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová 

  

Program:    

 

1. Otvorenie 

2. Informácia z rokovania Mestského zastupiteľstva v Nitre – rozpočet na rok 2023 a reálna  

    potreba pre školstvo 

3. Stav školských budov a návrh investičných akcií na rok 2023 

    (informuje: PaedDr. Orságová) 

4. Voľba členov komisie – doplnenie ďalších osôb z radov odborníkov 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

  

 

Priebeh zasadnutia: 
  

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“). Privítala 

prítomných, oboznámila ich s návrhom programu, zároveň požiadala o presunutie bodu č.4 za 

bod č.1 z dôvodu prítomnosti všetkých členov v úvode zasadnutia komisie. Nikto z členov 

nemal námietky. 

 

(číslovanie je v zmysle presunutých bodov) 

 

K bodu 4/ 

Voľba členov komisie – doplnenie ďalších osôb z radov odborníkov 
Predsedníčka komisie v úvode zdôraznila, že pri výbere a voľbe ďalších členov komisie 

z radov odborníkov je potrebné prihliadať na zastúpenie všetkých oblastí školstva – školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta, mládež nad 15 rokov, voľnočasové aktivity, športová 

činnosť, sociálna, psychologická činnosť v školách a pod. – mali by sa vybrať členovia 

z rôznych oblastí. V súlade so Zásadami pre zriaďovanie a činnosť komisií mestského 

zastupiteľstva v Nitre a v súlade s uznesením z ustanovujúceho mestského 

zastupiteľstva  z 15.12.2022 by mala mať komisia 6 členov z radov poslancov a 5 členov 

z radov ďalších osôb (odborníkov).  



Nakoľko je pravdepodobné, že komisia pre mládež, školstvo a vzdelávanie na základe 

pripravovaného návrhu poslaneckého klubu bude na najbližšom zasadnutí mestského 

zastupiteľstva doplnená o ďalšieho člena z radov poslancov (7 poslancov), komisia prijala 

k tomuto uznesenie. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie  uznesením  č.1/2023  –  KMŠaV   n a v r h u j e  Mestskému zastupiteľstvu 

v Nitre  s c h v á l i ť  zmenu  počtu členov komisie – ak sa zvýši počet poslancov v komisii, 

zvýšiť aj počet členov komisie z radov ďalších osôb (odborníkov). 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 6,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

Následne predsedníčka komisie oboznámila prítomných so žiadateľmi o členstvo v Komisii 

MsZ v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie, ktorí sa prihlásili do výzvy. Bolo doručených 

30 žiadostí. Jednotliví členovia komisie predkladali svoje návrhy a podľa toho, ktorí 

navrhovaní získali najviac hlasov, sa komisia zhodla na 6 kandidátoch na členov komisie pre 

mládež, školstvo a vzdelávanie.   

 

Komisia prijala uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v  Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie p r e r 

o k o v a l a   žiadosti o členstvo v komisii z radov ďalších osôb (odborníkov) a uznesením 

č.2/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a   Mestskému  zastupiteľstvu  v  Nitre  s c h v á l i ť ďalších 

členov komisie z radov odborníkov:  

Vieru Gajdošovú 

Mgr. Danu Halajovú 

Mgr. Mariána Hlavatého, PhD. 

Mgr. Máriu Pauličkovú 

Renátu Plevkovú 

Mgr. Vladimíra Podobu. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 5,   proti: 0,   zdržal sa: 1 

 

K bodu 2/ 

Informácia z rokovania Mestského zastupiteľstva v Nitre – rozpočet na rok 2023 

a reálna potreba pre školstvo 
Predsedníčka komisie informovala, že po konzultácii s vedúcim odboru ekonomiky 

a rozpočtu Ing. Danišom zistila niektoré problémy v rozpočte Mesta v kapitole školstva – 

chýbajú peniaze na predškolákov (boli presunuté, ale podľa prísľubu sa vrátia naspäť), 

nenachádza sa tam reálna suma na športové aktivity vo výške 104 tisíc €, príspevok rodičov 

budú musieť školy poslať Mestu a Mesto ich vráti školám (tento príjem bol započítaný do 

rozpočtu Mesta), suma na predškolákov bola znížená na 35 tisíc €. Ďalej uviedla, že 1 milión 

€, ktoré boli vyčlenené na opravu a údržbu školských budov a nenachádzajú sa v rozpočte, sa 

podľa prísľubu primátora doplní v rámci záverečného účtu. Informovala, že Ing. Daniš 

plánuje posielať neštátnym školám finančné prostriedky vypočítané podľa starého koeficientu 

a potom im to upraví, ale zdôraznila, že je potrebné používať koeficient uvedený MŠVVaŠ 

SR, ktorý je smerodajný. 

Mgr. Špoták – vysvetlil, že Ing. Daniš sa riadil usmernením pre obce, ktoré vydalo 

ministerstvo školstva v závere kalendárneho roka. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že hlavná kontrolórka upozornila, ale aj iné mestá tak majú, že 

musíme dodržať koeficient 107,54 a navyše neštátne školy odmietnu podpísať takéto zmluvy. 



Ing. Hatala – podotkol, že Ing. Daniš si to mýli s našimi školami – neštátnym musíme dať 100 

%  podľa koeficientu 107,54, ale našim školám môžeme časť zadržať. Tie peniaze im dajme 

tak, ako máme dať. 

PaedDr. Orságová – informovala o návrhu na úpravu rozpočtu odboru školstva, mládeže 

a športu v roku 2023, ktorý  predkladá odboru ekonomiky a rozpočtu na zapracovanie do 

rozpočtových opatrení pripravovaných na zasadnutie mestského zastupiteľstva (Príloha č. 1). 

RNDr. Rácová – pokračovala v informáciách od Ing. Daniša – reálne podielové dane budeme 

vedieť až na konci roka. Ing. Daniš má názor, že školy majú dosť  peňazí, ale zle s nimi 

hospodária, nerobia počas roka potrebné opravy, nečerpajú peniaze počas roka, v závere 

použijú na odmeny. Malo by sa dohliadnuť na ich hospodárenie. Pani Rácová vysvetlila, že 

školy sú počas roka v neistote, financie si šetria a až na konci roka ich použijú. 

PaedDr. Orságová – podotkla, že si v závere roka vyžiadala od riaditeľov informáciu, v akej 

výške priznali odmeny svojim zamestnancom počas roka 2022 a podľa údajov tie odmeny 

boli primerané. Z normatívnych prostriedkov škola musí použiť 88% na mzdy a zvyšok na 

prevádzku. Pokiaľ majú pochybnosti poslanci o hospodárení v školách, majú možnosť si tieto 

informácie vyžiadať v rámci zasadnutí rady školy, keď sú tam členovia. 

RNDr. Rácová – doplnila, že koncom roka jej zaslala vedúca OŠMaŠ informáciu - ako, resp. 

na čo školy použili príjmy z réžie v školskej jedálni a podľa odpovedí zo škôl - všetky 

financie použili školy na konkrétne vybavenie, nákup pomôcok v kuchyni a pod. Požiadala 

vedúcu OŠMaŠ o vyčíslenie výšky priemernej mzdy vrátane odmeny pedagogického 

zamestnanca a výšky priemernej mzdy vrátane odmeny nepedagogického zamestnanca za rok 

2022. 

 

V rámci problematiky financovania neštátnych škôl v roku 2023 predložila PaedDr. Orságová 

Návrh Dodatku č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 o určení výšky 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, 

poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského zariadenia zriadených na 

území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v 

znení dodatku č.1,2,3,4,5 (Príloha č.2), v ktorom bol pri výpočtoch použitý koeficient na rok 

2023 - 107,54 určený MŠVVaŠ SR. 

 

Komisia prijala k návrhu dodatku k VZN uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie p r e r 

o k o v a l a   Návrh Dodatku č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 

o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 

školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského zariadenia 

zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských zariadení Slovenskej 

republiky v znení dodatku č.1,2,3,4,5 a uznesením č.3/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č 

a    Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   u z n i e s ť  sa   na vydaní Dodatku č. 6    k Všeobecne 

záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej 

školy a žiaka školského zariadenia zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete 

škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v znení dodatku č.1,2,3,4, 5 s použitým 

koeficientom 107,54. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 6,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

Ing. Hatala – upozornil, že bude potrebné urobiť rozpočtové opatrenie, nakoľko sa teraz pri 

výpočtoch pre neštátne školy použil iný koeficient - vyšší, ako bol použitý pri tvorbe rozpočtu 

na rok 2023 v závere roka. 



RNDr. Rácová – podotkla, že aj tri športové projekty sú vyradené z rozpočtu. 

PaedDr. Orságová – vysvetlila, že sú to projekty vo výške 104 tisíc € - Šport pre všetkých, 

Tréneri v školách a Centrum športu na školách. Tiež je vynechané v rozpočte - správcovia 

školských areálov a projekt On Stage, hoci sú už hudobné nástroje zakúpené. 

Mgr. Špoták – uviedol, že tento projekt sa realizuje, ale do konca júna 2023 chýba 

dofinancovať asi 5 000 €.  

PaedDr. Orságová – upozornila, že zmluvy s neštátnymi školami ešte nie sú podpísané, ale aj 

napriek tomu je obec povinná zaslať im na január peniaze.  

 

Komisia prijala uznesenia:  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a  vzdelávanie    uznesením     č.4/2023  –  KMŠaV    o d p o r ú č a    primátorovi 

mesta     s c h v á l i ť    zálohové platby pre neštátne školy na mesiac január 2023 vo výške 

určenej koeficientom 107,54 do podpísania zmluvy.  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 6,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie  uznesením  č.5/2023  –  KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže 

a športu MsÚ v Nitre  p r i p r a v i ť rozpočtové opatrenie na financovanie materských škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry vo výške určenej 

koeficientom 107,54. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 6,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie  uznesením  č.6/2023  –  KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže 

a športu MsÚ v Nitre  z a p r a c o v a ť  do rozpočtového opatrenia predkladaného na 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Nitre dňa 2.2.2023 sumu vo výške 5 000 € na 

pokračovanie projektu On Stage do konca júna 2023.   

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 6,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

P. Turba – uviedol, že v rozpočte Mesta sa tiež nenachádza suma 20 tisíc € určená na 

podujatie Oceňovanie športovcov a Šport pre všetkých – nedisponujú na toto žiadnymi 

prostriedkami. Tiež tam nie je 77 tisíc € na projekt Centrum športu na školách – ZŠ 

Tulipánová, ZŠ Fatranská, ZŠ Beethovenova, ZŠ Cabajská – Ing. Daniš navrhuje 

spolufinancovanie z MŠVVaŠ SR. 

RNDr. Rácová – podotkla, že nie je tam ani 7 tisíc € na projekt Tréneri v škole.  

P. Turba – upozornil, že sa to bude musieť hľadať, lebo to všetko na seba nadväzuje – 

financie napríklad na štadión nadväzujú aj na tieto projekty. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že Ing. Daniš argumentuje tým, že Mesto dáva - dofinancováva 

z vlastného rozpočtu na školstvo – 3 základné školy, ZUŠ a CVČ. Zároveň vysvetlila, že 

nášmu CVČ a ZUŠ mimo podielových daní ide – ZUŠ 34 tisíc €, CVČ 200 tisíc € (folklórne 

súbory a pod.), 3 základné školy, ktorým nestačia prenesené kompetencie doplácame sumou 

350 tisíc € a tiež dávame našim základným školám na asistentov učiteľa, opatrovateľky a to je 

spolu 989 tisíc € - to hovorí Ing. Daniš – že dáva školstvu 1 milión navyše mimo podielových 

daní. 

 

Zo zasadnutia komisie sa ospravedlnila Mgr. Ajdariová. 

 



K bodu 3/ 

Stav školských budov a návrh investičných akcií na rok 2023 
PaedDr. Orságová – predložila komisii prehľad investičných akcií a potrebných opráv v roku 

2023 (Príloha č.3).  

 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že tieto materiály sú veľmi dôležité,  aby sme mali argumenty, že 

vyčlených 300 tisíc € je málo. Niektoré školy si môže samy urobiť drobné opravy. 

Mgr. Špoták – uviedol, že v najbližších dňoch budú vyhlásené výzvy z Plánu obnovy 

a odolnosti, z ktorých financie by sa mohli použiť na školské areály, telocvične, jedálne, 

informačné technológie a výzvy z Operačného programu Slovensko – znižovanie energetickej 

náročnosti budov a podobne, tak by sme mali byť na toto všetko pripravení. Preto by sme sa 

mali v rámci týchto investičných akcií sústrediť na prípravu projektových dokumentácií 

a  v prípade potreby to použiť.  

RNDr. Rácová – podotkla, že niečo by sa mohlo urobiť z Plánu obnovy a odolnosti a niečo z 

Operačného programu Slovensko. Navrhla riešiť komplexne vzduchotechniku v kuchyniach. 

Ďalej uviedla, že verejné obstarávanie do 10 tisíc € komplikuje a zdržuje celý proces na 

odbore školstva. 

Mgr. Špoták – uviedol, že to prerokuje s pánom prednostom. 

PaedDr. Orságová – navrhla, že spolu s pánom viceprimátorom Špotákom urobia zoznam 

predložených investičných akcií podľa možností zapojenia sa do výziev a ich rozdelenie  - 

výzvy z Plánu obnovy a odolnosti a z Operačného programu Slovensko. Následne to predloží 

na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

Zo zasadnutia komisie sa ospravedlnil Ing. Hatala. 

 

K bodu 5/ 

Rôzne 
 

Mgr. Špoták – informoval, že prichádzajú prvé vyhodnotenia dotazníka z projektu Planet 

Youth. Do dvoch týždňov bude hotový preklad z anglického jazyka – je to asi 120 strán. 

Potom bude výsledky prezentovať aj komisii, aby aj Mesto vedelo prijať nejaké opatrenia. 

A tiež by mala byť o výsledkoch informovaná aj dotknutá škola, ktorá sa zapojila do projektu 

a jej žiaci vyplnili dotazník. Len v krátkosti podotkol, že v niečom sme dobrí, ale nie sme na 

tom dobre s bezpečnosťou – vyše 40 % žiakov sa necíti v škole bezpečne. 

doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – uviedla, že aj ona si pozerala dokument a zaujalo ju tam najmä 

trávenie voľného času detí na mobiloch, tabletoch, z čoho sa stala už závislosť. Boli tam aj 

porovnania s inými krajinami, ktoré sú na tom podobne ako my, takže veľmi sú dôležité 

voľnočasové aktivity pre deti. 

RNDr. Rácová – podotkla, že je to problém aj zo strany rodiny dieťaťa – rodičia sú buď 

pracovne vyťažení alebo je to pre nich finančne nezvládnuteľné, treba riešiť dostupnosť 

krúžkov na školách pre všetky deti, rozšíriť možnosti a prehodnotiť poplatky. 

PaedDr. Orságová – zdôraznila potrebu vytvoriť centrá voľného času ako elokované 

pracoviská pri základných školách a tým odľahčiť rodičov časovo aj finančne. 

RNDr. Rácová – vyzdvihla prínos práce s dieťaťom a rodičom súčasne – pozná taký projekt 

a určite má aj dobré výsledky. My toto však nevieme zmeniť, len vytvoriť podmienky 

zriadením elokovaných CVČ. 

Mgr. Špoták – uviedol, že vhodné by boli aj nízkoprahové krúžky, takého nízkoprahové 

centrum máme na Nedbalovej. 

 



PaedDr. Orságová – informovala o podnete na prešetrenie sťažnosti na konanie učiteľa voči 

žiakovi v ZŠ Topoľová. Uviedla, že to bude riešiť z pozície zriaďovateľa, ale aj v spolupráci 

so štátnou školskou inšpekciou, ktorá bude konať v zmysle jej kompetencií. 

 

P. Turba – spomenul medializovaný prípad na sídlisku Klokočina, ktorého účastníkom boli 

žiačky základnej školy a prišlo aj k poškodeniu lavičiek. 

 

RNDr. Rácová – uviedla, že sa ešte k týmto témam vrátime na ďalších zasadnutiach komisie. 

 

K bodu 6/ 

Diskusia 
 

Nikto z členov komisie sa neprihlásil do diskusie. 

 

K bodu 7/ 

Záver 
RNDr. Rácová  - poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 

 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 18.januára 2023 

  

  

Uznesenie č.1/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

n a v r h u j e   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

zmenu  počtu členov komisie – ak sa zvýši počet poslancov v komisii, zvýšiť aj počet 

členov komisie z radov ďalších osôb (odborníkov). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

  

 

  

 

 

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 18.januára 2023 

  

  

Uznesenie č.2/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

  

Komisia Mestského zastupiteľstva v  Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

žiadosti o členstvo v komisii z radov ďalších osôb (odborníkov) 

o d p o r ú č a    

Mestskému  zastupiteľstvu  v  Nitre   

s c h v á l i ť  

ďalších členov komisie z radov odborníkov:  

Vieru Gajdošovú 

Mgr. Danu Halajovú 

Mgr. Mariána Hlavatého, PhD. 

Mgr. Máriu Pauličkovú 

Renátu Plevkovú 

Mgr. Vladimíra Podobu. 

 

 

 

 

 

  

  

  

  

  

  

 

 

 

  

 

 

 

  

 

  

 

 

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 18.januára 2023 

  

  

Uznesenie č.3/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v  Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Návrh Dodatku č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 

o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského 

zariadenia zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských 

zariadení Slovenskej republiky v znení dodatku č.1,2,3,4,5 

o d p o r ú č a     

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre    

u z n i e s ť  sa    

na vydaní Dodatku č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 

o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského 

zariadenia zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských 

zariadení Slovenskej republiky v znení dodatku č.1,2,3,4,5 s použitým koeficientom 

107,54. 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

  

 

  

 

 

  .........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 18.januára 2023 

  

  

Uznesenie č.4/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

o d p o r ú č a   

primátorovi mesta   

s c h v á l i ť   

zálohové platby pre neštátne školy na mesiac január 2023 vo výške určenej 

koeficientom 107,54 do podpísania zmluvy.  

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

  

 

  

 

 

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 18.januára 2023 

  

  

Uznesenie č.5/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu MsÚ v Nitre   

p r i p r a v i ť  

rozpočtové opatrenie na financovanie materských škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry vo výške určenej koeficientom 107,54. 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

  

 

  

 

 

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 18.januára 2023 

  

  

Uznesenie č.6/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu MsÚ v Nitre   

z a p r a c o v a ť   

do rozpočtového opatrenia predkladaného na zasadnutie Mestského zastupiteľstva 

v Nitre dňa 2.2.2023 sumu vo výške 5 000 € na pokračovanie projektu On Stage do 

konca júna 2023.   

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  


